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Sēde sasaukta 2023.gada 22.augustā plkst. 15:00 
Sēde sākta 2023.gada 22.augustā plkst. 15:08 
Sēde slēgta plkst. 18:32 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Andrejs Radzevičs 
Sēdi protokolē: komitejas sekretāre Santa Ķūse 
 
Sēdē piedalās 3 komitejas locekļi: 
Linards Tiļugs, Laila Roga, Andris Jankovskis (no plkst. 15:50) 
 
Sēdē piedalās: 
Deputāte Patricija Andersone, deputāts Raimonds Reinis, deputāts Juris Grasmanis, 
jurists Ģirts Osis, Finanšu un grāmatvedības daļas vadītājs Gints Brumbergs, Finanšu 
nodaļas vadītāja Evija Farbotko, Izglītības pārvaldes vadītāja Ginta Kampare, Izglītības 
pārvaldes izglītības darba speciāliste Dzintra Gutāne, projektu vadītāja izglītības jomā 
Iveta Kļevcova, Sporta pārvaldes vadītājs Andis Ādiņš, Administratīvās daļas vadītāja 
Madara Lagzdiņa, Aija Gertsone 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis: Aivars Priedols (atrodas atvaļinājumā) 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā. 
 
Sēdes darba kārtība: 

1. Par pirmsskolas izglītības iestādes “Kastanītis” vadītājas iecelšanu 

2. Par amata vienības izveidošanu Priekules vidusskolā 

3. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu remontdarbu veikšanas 
termiņiem un gatavību 2023./2024. mācību gadam 

4. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada budžetā iekļauto sporta 
iestāžu un objektu remontdarbu realizācijas gaitu 

5. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu vadītāju atalgojumu 



6. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības pirmsskolu izglītības iestāžu pedagogu 
atalgojumu 2023./2024. mācību gadā 

7. Par pašvaldības izglītības iestāžu 9. un 12. klašu valsts pārbaudījumu rezultātiem 

8. Par projekta “Digitālo prasmju nodrošināšana Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības izglītības iestādēs” Latvijas Atveseļošanas un noturības mehānisma 
plāna otrās komponentes „Digitālā transformācija” pieteikuma iesniegšanu pirmajā 
atlases kārtā 

9. “Par ēdināšanas izmaksu apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
vispārējās izglītības iestādēs 2023./2024. mācību gadam” 

 

Sēdes vadītājs A.Radzevičs ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par projekta “Digitālo prasmju nodrošināšana 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestādēs” Latvijas Atveseļošanas un 
noturības mehānisma plāna otrās komponentes „Digitālā transformācija”. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jankovskis - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu “Par projekta “Digitālo prasmju 
nodrošināšana Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības izglītības iestādēs” Latvijas 
Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna otrās 
komponentes „Digitālā transformācija””. 

 
 

Sēdes vadītājs A.Radzevičs ierosina sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo 
jautājumu iekļaut jautājumu "Par ēdināšanas izmaksu apstiprināšanu Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs 2023./2024. mācību gadam". 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jankovskis - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā) 



Nolemj: 

Sēdes darba kārtībā kā papildus izskatāmo jautājumu 
iekļaut jautājumu "Par ēdināšanas izmaksu 
apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs 
2023./2024. mācību gadam". 

 
 

1.§ 
Par pirmsskolas izglītības iestādes “Kastanītis” vadītājas iecelšanu 

Ziņo Ginta Kampare, Aija Gertsone 

Būtība - Dienvidkurzemes novada pašvaldībā 2023. gada 11. jūlijā tika izsludināts 
ārējais konkurss uz pirmsskolas izglītības iestādes “Kastanītis” vadītāja amatu, kurā 
savu pieteikumu iesniedza 2 (divi) pretendenti no kuriem uz 2. kārtu tika virzīts 1 (viens) 
kandidāts, otrs savu kandidatūru atsauca. 2023. gada 9. augustā konkursa komisija 
veica darba interviju ar amata kandidāti un nolēma pirmsskolas izglītības iestādes 
“Kastanītis” vadītāja amatam virzīt Aijas Gertsones kandidatūru. 

A.Gertsone iepazīstina komitejas locekļus ar savu darba pieredzi. 

L.Roga jautā kādi būtu lielākie izaicinājumi jaunajā darba vietā? 

A.Gertsone informē, ka izaicinājums būs nokļūšana uz darba vietu, tāpat arī 
dokumentu un lietvedības kārtošana, sistēmas “Lietvaris” lietošana, taču ir gatava to 
visu apgūt. 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jankovskis - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par pirmsskolas izglītības iestādes 
“Kastanītis” vadītājas iecelšanu". 

 
 

2.§ 
Par amata vienības izveidošanu Priekules vidusskolā 

Ziņo Ginta Kampare 

Būtība - Sakarā ar mācību procesa digitalizācijas attīstību, datortehnikas iekārtu 
skaitu  palielināšanos  skolā un  perifērijas iekārtu  uzturēšanu, kā arī lai  nodrošinātu  
datortīkla  uzturēšanu un pilnveidošanu,   IT  atbalsta nodrošināšanu  darbiniekiem  



ikdienas funkciju veikšanai,  nepieciešams papildināt  Priekules vidusskolas  amatu 
katalogu  ar šādu amata vienību:   

Datorsistēmu – datortīkla DATORTEHNIĶIS uz pilnu slodzi no 01.09.2023. 
Finansējums tiks paredzēts struktūrvienības budžetā. 
 
G.Kampare iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu. 
 
A.Radzevičs jautā cik papildus būs nepieciešams finansējums? 
 
G.Kampare atbild, ka paredzētais atalgojums ir 905 EUR (deviņi simti un pieci 

euro) mēnesī. 
 
A.Radzevičs jautā kāds ir Finanšu nodaļas viedoklis? 
 
G.Brumbergs atbild, ka priecē, ka finansējumu atalgojumam izglītības iestāde 

atrodot savā budžetā un jautā vai šādas amata vietas tiks izveidota katrā izglītības 
iestādē vai uz divām izglītības iestādēm viena amata vieta? 

 
G.Kampare atbild, ka līdz šim šādas amata vietas pamatskolās nav, vairāk gan 

vidusskolās, kur ir lielāks audzēkņu skaits, attiecīgi lielāks arī digitālo tehnoloģiju ierīču 
skaits, attiecība uz šo amata vietas izveidošanu, persona arī pēc nepieciešamības 
apkalpos PII iestādi un Mūzikas skolu. Šāda prakse tiek nodrošināta arī Vaiņodes 
pagastā. 

 
A.Radzevičs jautā vai papildus iestādes tiks apkalpotas par amata atalgojuma 

samaksu? 
 
G.Kampare atbild, ka jā. 
 
L.Roga jautā vai ir noteikts datoru vai iekārtu skaits, ko atbilstoši apkalpo viena 

amata likme? 
 
G.Kampare atbild, ka vienības nav noteiktas. 
 
L.Roga norāda, ka būtu nepieciešams tomēr noteikt. 
 
G.Kampare informē, ka izglītības iestādēs ar lielāku audzēkņu skaitu izveidota 

amata vieta – datorsistēmu administrators, ar mazāku audzēkņu skaitu – datortehniķis. 
 
 L.Tiļugs norāda, ka piekrīt L.Rogas izteikumam un nākotnē būtu nepieciešams 
apkopot ierīču skaitu un noteikt, cik pienākas atbildīgajam speciālistam apkalpot uz vienu 
amata slodzi. 

 
A.Radzevičs jautā vai apgalvojums, ka izglītības iestāde amata atalgojumu varēs 

nodrošināt arī nākamā gada budžetā ir iesniegts rakstveidā un kā vispār notiek šo 
procesu virzība? 

 



G.Kampare atbild, ka izglītības iestādes vadītāja iesniegusi iesniegumu Izglītības 
pārvaldē, pēc tā, tad ticis sagatvots lēmumprojekts. 

 
A.Radzevičs norāda, ka nākotnē būtu nepieciešams, ka šādas izmaiņas tiek 

fiksētas rakstiski un pievienotas lēmumprojekta pielikumos.  
 

Par lēmumu balso: "par"  -  3 (Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  
2 (Andris Jankovskis - Nepiedalās balsojumā, Aivars 
Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par amata vienības izveidošanu Priekules 
vidusskolā". 

 
 

Sēdes vadītājs A.Radzevičs informē, ka nākamo komitejas sēdes jautājumu ziņot 
aicināts bijis pašvaldības izpilddirektors U.Vārna, bet U.Vārna nav ieradies klātienē un 
nav arī pieslēdzies arī attālināti. 

 
3.§ 

Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības izglītības iestāžu remontdarbu 
veikšanas termiņiem un gatavību 2023./2024. mācību gadam 

Ziņo Ginta Kampare 

G.Kampare informē, ka ar 21.augustu Izglītības pārvalde uzsākusi pašvaldības  
izglītības iestāžu apsekošanu, uz doto brīdi jau apmeklēts PII “Čiekuriņš”, kurā 
remontdarbi pabeigti, kavējas pasūtītās virtuves sadales telpas mēbeles un sadzīves 
tehnika. 

Zentas Mauriņas Grobiņas vidusskolas Kapsēdes filiālē remontdarbi pabeigti. 
Krotes pamatskolā apjomīgi remonti šogad nav plānoti, pašu spēkiem veikti 

kosmētiskie uzlabojumi.  
Zentas Mauriņas Grobiņas vidusskolā Grobiņā klašu remontdarbi pabeigti, kāpņu 

remontdarbi turpinās. 
 

L.Roga informē, ka izglītības iestādē remontadarbi, kuriem piemērota iepirkumu 
procedūra, tiks pabeigti nedēļas laikā. 4 (četru) klašu kosmētiskais remonts veikts pašu 
spēkiem. 

 G.Kampare informē, ka šodien, 22.augustā, Izglītības pārvalde devusies uz 
Rucavas pagastu, apmeklēts PII “Zvaniņš”, kurā pašu spēkiem veikts kosmētiskais 
remonts un sadarbībā ar SIA “Elnetworks” sakārtots elektrotīkla pieslēgums. 



Rucavas pamatskolā tiek mainīts koridora un ēdamtelpas grīdas segums, darbi 
turpinās, bet līdz 1. septembrim darbi būs pabeigti, pašu spēkiem veikts kosmētiskais 
remonts klasēs. Nākotnē izglītības iestādei būtu nepieciešama jumta sakārtošana. 

 
 

A.Radzevičs norāda, ka iepazīstoties ar remontdarbu līgumu termiņiem, iepriekš 
minētajām izglītības iestādēm, remontdarbiem būtu jābūt paveiktiem. 

 
G.Kampare informē, ka apsekota arī Nīcas vidusskola, kurā paredzēts Aktu zāles 

remontdarbi, bet šobrīd netiek veikti. 
Attiecībā uz pārējo izglītības iestādi, klases ir sakārtotas, paredzētās mēbeles 

iegādātas un nomainītas. 
Nīcas Mūzikas skolā remontdarbi nav bijuši paredzēti veikt, telpas ir labā tehniskā 

stāvoklī, vienīgi kavējas Valsts kultūrkapitāla fonda projektā piešķirto finansējumu 
akordeona piegāde, pārējā plānotā mūzikas instrumentu iegāde ir veikta. 

PII “Spārītē” pašu spēkiem un ar izglītības iestāžu audzēkņu vecāku iesaisti veikts 
kosmētiskais remonts un labiekārtota ārējā izglītības iestādes teritorija. 

PII “Sparītes” filiālei Rudē veikti kosmētiskie remontdarbi, nākotnē būtu 
nepieciešams cits alternatīvs apkures veids, jo šobrīd apkures izmaksas ir lielas.  

 
L.Tiļugs norāda, ka iepriekš jau izteicis priekšlikumu, ka pašvaldības iestādēm, 

kurām ir palielināts elektrības patēriņš, nepieciešams izskatīt iespēju uzstādīt saules 
baterijas. 

 
G.Kampare informē, ka ar izglītības iestādi saistītas citas pārvaldes ēkas, pēc 

sarunas ar pārvaldes vadītāju Agiju Kaunesi, nolemts, ka sākumā nepieciešams veikt 
ēku energoefektivitāti un tad rast piemērotāko risinājumu. 

 
A.Radzevičs uzdod jautājumu, kā Izglītības pārvalde uzskata, kā pašvaldībai būtu 

jāorganizē darbs, lai šie izglītības iestāžu plānoties remontdarbi notiktu laikā – vasaras 
brīvlaikā? 

 
G.Kampare, atbild, ka prioritāri nepieciešamie remontdarbi izglītības iestādēs jau 

paredzami šobrīd, pirms tiek izstrādāts pašvaldības budžets, aizkavēšanās rodas pie 
tāmju sastādīšanas. Izglītības pārvaldē nav speciālistu, kas varētu veikt tāmēšanu, ja 
varētu organizēt savādāk šo procesu, kavēšanos rada arī būvdarbu veicēju trūkums un 
iepirkumu nodaļas kapacitāte. 

 
A.Radzevičs norāda, ka no G.Kampares atbildes secināms, ka administrācijas 

rīcībai jābūt plānveidīgai struktūrai un, lai kvalitatīvi sagatavotu budžeta pieteikumu 
jābūt minimālām aprēķinam.  

 
A.Radzevičs jautā, kurš apstiprina izglītības iestāžu attīstības plānu 3 (trīs)  

gadiem? 
 
A.Jankovskis atbild, ka viņš - domes priekšsēdētāja vietnieks izglītības, sporta un 

sociālajos jautājumos. 
 



A.Radzevičs norāda, ka izglītības iestāžu Attīstības plānā tiek norādīti arī plānotie 
remontdarbi, un ja, tas tiek apstiprināts, tad to paredzēts veikt. 

 
G.Kampare un A.Jankovskis norāda, ka Attīstības plāna realizācija atkarīga no 

pieejamā finansējuma.  
 
A.Radzevičs norāda, ka izglītības iestāžu Attīstības plānu, tad nepieciešams 

izvērtēt arī Finanšu nodaļai. 
 
G.Brumbergs norāda, ka viss atkarīgs no pieejamā pašvaldības budžeta, apstākļi 

gadiem uz priekšu grūti paredzami. 
 
A.Radzevičs norāda, ka būtu nepieciešams apstiprināt tikai izvērtētus Attīstības 

plānus. 
 
A.Radzevičs izsaka priekšlikumu: Izpilddirektoram sagatavot un iesniegt Izglītības  

un sporta komitejā plānu, kādā veidā notiks 
izglītības un sporta iestāžu remontdarbu 
organizēšanas process 2023./2024.m.g., uz 
nākamo Izglītības un sporta komitejas sēdi. 
 

Par priekšlikumu balso: 
"par"  -  

4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 

Izpilddirektoram sagatavot un iesniegt Izglītības un 
sporta komitejā plānu, kādā veidā notiks izglītības 
un sporta iestāžu remontdarbu organizēšanas 
process 2023./2024.m.g., uz nākamo Izglītības un 
sporta komitejas sēdi. 
 
  

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Andrejs Radzevičs, Laila 
Roga, Linards Tiļugs) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Priedols - Nepiedalās balsojumā) 



Nolemj: 

Uzdot izpilddirektoram sagatavot un iesniegt 
Izglītības un sporta komitejā plānu, kādā veidā 
notiks izglītības un sporta iestāžu remontdarbu 
organizēšanas process 2023./2024.m.g., uz nākamo 
Izglītības un sporta komitejas sēdi. 

 
 

4.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2023.gada budžetā iekļauto sporta 

iestāžu un objektu remontdarbu realizācijas gaitu 

Ziņo Andis Ādiņš 

Būtība - Sporta pārvaldes vadītājs A.Ādiņš informē par 2023.gada budžetā 
apstiprināto iestāžu un objektu remontdarbu realizācijas gaitu. 

A.Ādiņš informē Izglītības un sporta komitejas locekļus, ka septembra mēnesī 
Aizputes un Nīcas Sporta halles nav pieejamas treniņiem, jo tajās jāturpina veikt 
remontdarbus. Aizputē nepieciešama apgaismojuma un grīdas seguma nomaiņa, Nīcā 
– grīdas seguma nomaiņa.  

Vērgales Sporta namā nomainīts apgaismojums, atjaunotas kāpnes uz otro stāvu, 
veikta arī baseina apmetuma atjaunošana, nepieciešams veikt sienas apmetuma 
remontdarbus.  

Nīcas Sporta hallē pēc nelaimes gadījuma nepieciešams atjaunot grīdas segumu, 
š.g. budžetā šādus remontadarbus neesot paredzēts veikt, taču pēc pārrunām ar 
izpilddirekciju plānots zāles grīdas segumu sakārtot jau šogad. Šobrīd noslēgusies 
iepirkumu procedūra, kurā pieteicies viens pretendents un iespējams līdz oktobra 
sākumam remontdarbi būs paveikti. 

 
A.Radzevičs jautā vai līdz 1. oktobrim Nīcas Sporta hallē remontadri būs paveikti? 
 
A.Ādiņš norāda, ka remontdarbus Sporta hallē iecerēts paveikt līdz 18. 

septembrim. 
 
A.Radzevičs jautā cik liels finansējuma apmērs paredzēts remontdarba veikšanai? 
 
A.Ādiņš informē, ka kopā ar Aizputes hallē paredzētajiem remontdarbiem 20 tūkst. 

EUR  (divdesmit tūkstoši euro). 
 
L.Tiļugs norāda, ka Aizputē esošo “Tiesnešu māju” būtu nepieciešams sakārtot, jo  

ēka atrodas bīstamā tehniskā stāvoklī.  
 
A.Radzevičs norāda, ka š.g. plānā bija paredzēta ēkas sakārtošana. 
 
I.Kļevcova informē, ka neilgi pirms š.g. budžeta apstiprināšanas, tomēr tas no 

dokumentācijas izņemts. 
 



A.Ādiņš norāda, ka šīs ēkas sakārtošana netika paredzēta no Sporta pārvaldes 
budžeta, bet no citu struktūrvienības budžeta. 

 
A.Radzevičs jautā kādus remontdarbus plānots veikt nākošgad? 
 
A.Ādiņš atbild, ka Priekules Sporta hallē grīdas seguma remonts, Grobiņas 

stadiona ģērbtuvju sakārtošana, Rudē - konteinera iegāde. 
 
 

Komitejas locekļi nolemj pieņemt informāciju zināšanai. 
 
 

5.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības Izglītības iestāžu vadītāju atalgojumu 

Ziņo Ginta Kampare 

Būtība – Saistībā ar Ministra Kabineta Nr. 455 grozījumiem - pedagogu atalgojuma 
palielinājumu no 2023. gada 1. septembra, nepieciešams pārskatīt arī pašvaldības 
izglītības iestāžu vadītāja atalgojumu. 

 

G.Kampare iepazīstina komitejas locekļa ar sagatavoto izglītības iestāžu vadītāju 
atalgojuma projektu. 

L.Roga norāda, ka atbalsta izglītības iestāžu vadītāju atalgojuma paaugstināšanu. 

G.Kampare, ka norāda, ka precīzus grozījumus sagatavos uz septembra 
komitejas sēdi, jo tad būs zināms precīzs skolēnu skaits pašvaldības izglītības 
iestādēs. 

A.Radzevičs norāda, ka tos būtu nepieciešams apstiprināt šī mēneša domes sēdē, 
lai izglītības iestāžu vadītājiem atgriežoties no ikgadējā atvaļinājama zināms savs 
atalgojums. 

L.Roga norāda, ka arī skolotāji precīzu savu atalgojumu nezina septembra 
sākumā. 

L.Tiļugs piekrīt L.Rogas komentāram un norāda, ka precīzs skolēnu skaits mācību 
iestādēs zināms uz 5. septembri. 

G.Kampare norāda, ka arī valsts piešķirtās mērķdotācijas apjoms uz doto brīdi nav 
zināms. 

 A.Jankovskis norāda, ka atbalsta priekšlikumu, ka šo jautājumu izskata 
septembra komitejas sēdē, ka tiks apkopoti precīzāki dati. 



A.Radzevičs norāda, ka komitejā varētu apspriest pamatlikmi, nosakot, ka 
izglītības iestādē, kurā audzēkņu skaits ir 100 - 150 pamatlikme ir 1500 EUR, līdz 100 
audzēkņiem – 1360 EUR. 

 G.Kampare norāda, ka tad nepieciešams veikt grozījumus valsts mērķdotācijas un 
pašvaldības finansējuma aprēķina un sadales kārtībā. 

 A.Radzevičs norāda, ka vēlas, lai pašvaldība šobrīd izskata iespēju par augstākām  
pamatlikmēm, kas tiek aprēķināts pēc audzēkņu skaita mācību iestādē. 

L.Tiļugs norāda, ka tā būs liela slodze pašvaldības budžetam. 

L.Roga ierosina šo jautājumu izskatīt vēlāk un sasaukt ārkārtas komitejas sēdi pēc 
5. septembra. 

G.Kampare jautā, kādi būtu nepieciešamie grozījumi, lai uz septembra komitejas 
sēdi varētu sagatavot lēmumprojektu. 

L.Roga norāda, ka attiecīgu bērnu skaitam, palielina pamatlikmes atalgojumu par 
100 EUR, nosakot bāzes likmi 100 - 150 audzēkņiem 1500 EUR. 

G.Kampare jautā, kāda likme būs vadītājam, kam audzēkņu skaits zem 100? 

L.Roga norāda, ka atalgojums pa 1360 EUR mazāks nedrīks būt.  

A.Radzevičs izsaka priekšlikumu, ka līdz 50 audzēkņiem – pamatlikmes 
atalgojums 1360 EUR, 51 – 100 atalgojums 1460 EUR, 101 – 150 audzēkņiem 
atalgojums 1560 EUR, no 151 – 300 atalgojums 1660 EUR, 301 – 500 atalgojums 1760 
EUR, 501 – 800 atalgojums 1860 EUR. 

G.Kampare norāda, ka būs nepieciešams papildināt mērķdotācijas sadales 
kārtības noteikumus. 

Komitejas locekļi vienojas sasaukt ārkārtas Izglītības un sporta komitejas sēdi 
12.septembrī. 

A.Radzevičs izsaka priekšlikumu: Atbalstīt par pamatu komitejas sēdē  
izstrādātos priekšlikumus izglītības iestāžu 
vadītāju algu noteikšanai, Izglītības pārvaldei 
precizēt pieauguma grafiku un izglītojamo 
skaitu un izskatīt Ārkārtas Izglītības un sporta 
komitejas sēdē, to plānojot 12.09.2023. 
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Atbalstīt par pamatu komitejas sēdē izstrādātos 
priekšlikumus izglītības iestāžu vadītāju algu 
noteikšanai, Izglītības pārvaldei precizēt pieauguma 
grafiku un izglītojamo skaitu un izskatīt Ārkārtas 
Izglītības un sporta komitejas sēdē, to plānojot 
12.09.2023. 

 
 

6.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības pirmsskolu izglītības iestāžu pedagogu 

atalgojumu 2023./2024. mācību gadā 

Ziņo Ginta Kampare 

Būtība – Valdība 2023. gada 21. aprīlī apstiprinājusi Ministra Kabineta grozījumus, 
kas paredz, ka  pirmsskolas izglītības iestāžu pedagogu zemākā darba algas likme no 
1. septembra būs 1240 eiro, kas ir par 15,8% vairāk nekā pagājušajā mācību gadā, 
kad zemākā darba algas likme bija 1070 eiro. Pedagogu algas palielināšanas grafiks 
paredz nevienlīdzības mazināšanu starp pirmsskolas un vispārējās izglītības 
pedagogu zemāko darba algas likmi, kas radusies atšķirīgu slodžu dēļ - pirmsskolas 
izglītības pedagogu slodze ir 40 darba stundas nedēļā, savukārt pārējiem pedagogiem 
no 1.septembra noteiktā darba slodze ir 36 darba stundas nedēļā. 

 

G.Kampare iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto atalgojumu apprēķinu. 

A.Radzevičs jautā cik papildus finansējuma būs nepieciešams? 

G.Kampare atbild, ka papildus nepieciešams 26 000 EUR mēnesī un norāda, ka 
nepieciešams pārskatīt arī darba slodzes pirmsskolas izglītības iestādēs. 

A.Radzevičs jautā vai pašvaldībā tiek realizēts MK noteikuma Nr.455 28. panta 3. 
punkts un 29. panta 2. punkts? Vai pašvaldībā ir pedagogu samaksas fonds? 

G.Kampare atbild, ka fonda nav, bet mērķdotācijas finanšu līdzekļu sadale notiek. 
Iestāžu vadītājiem ir rīcības brīvība, direktors izejot no piešķirtā finansējuma, pats 
nosaka izlietojumu. 

A.Radzevičs izsaka priekšlikumu: Izglītības pārvaldei kopā ar izglītības iestādēm  
izvērtēt atalgojuma fondu PII, kas nepieciešams 
pedagogu darba samaksai un nepieciešamības 
gadījumā aprēķināt nepieciešamo papildus 
finansējumu atlīdzības izmaksai, primāri 
līdzekļu avotus rast  iestādes budžetā un 
sagatavot attiecīgus grozījumus, par pamatu 



ņemot PII pedagogu atlīdzības apmēru 1240 
EUR par slodzi. 
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Izglītības pārvaldei kopā ar izglītības iestādēm  
izvērtēt atalgojuma fondu PII, kas nepieciešams 
pedagogu darba samaksai un nepieciešamības 
gadījumā aprēķināt nepieciešamo papildus 
finansējumu atlīdzības izmaksai, primāri līdzekļu 
avotus rast  iestādes budžetā un sagatavot 
attiecīgus grozījumus, par pamatu ņemot PII 
pedagogu atlīdzības apmēru 1240 EUR par slodzi. 
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Uzdot Izglītības pārvaldei kopā ar izglītības iestādēm  
izvērtēt atalgojuma fondu PII, kas nepieciešams 
pedagogu darba samaksai un nepieciešamības 
gadījumā aprēķināt nepieciešamo papildus 
finansējumu atlīdzības izmaksai, primāri līdzekļu 
avotus rast  iestādes budžetā un sagatavot attiecīgus 
grozījumus, par pamatu ņemot PII pedagogu 
atlīdzības apmēru 1240 EUR par slodzi. 

 
 

7.§ 
Par pašvaldības izglītības iestāžu 9. un 12. klašu valsts pārbaudījumu rezultātiem 

Ziņo Ginta Kampare 

G.Kampare iepazīstina komitejas locekļus ar pašvaldības izglītības iestāžu 9. un 
12. klašu valsts pārbaudījumu rezultātiem un brīvajām vakancēm pašvaldības mācību 
izglītības iestādēs. 



Komitejas locekļi nolemj pieņemt informāciju zināšanai. 
 
 

8.§ 
Par projekta “Digitālo prasmju nodrošināšana Dienvidkurzemes novada 

pašvaldības izglītības iestādēs” Latvijas Atveseļošanas un noturības mehānisma 
plāna otrās komponentes „Digitālā transformācija” pieteikuma iesniegšanu 

pirmajā atlases kārtā 

Ziņo Iveta Kļevcova 

Būtība – Saskaņā  ar 2021.gada  7.jūlija Ministru  kabineta  rīkojuma  Nr.  490  
“Digitālāstransformācijas pamatnostādnēm   2021.-2027. gadam”,   Latvijas  
Atveseļošanas   un noturības mehānisma plāna otrās  komponentes  „Digitālā 
transformācija”  2.3.  reformu un  investīciju    virziena  „Digitālās    prasmes”    
2.3.2.reformas  "Digitālās    prasmes sabiedrības  un  pārvaldes digitālajai 
transformācijai"  2.3.2.3.i.  investīcijas „Digitālāsplaisas   mazināšana  sociāli  
neaizsargātajām  grupām    un   izglītības  iestādēs”nepieciešamību nodrošināt efektīvu 
mācību   procesu  kā arī rīcības   virzienu   un uzdevumu  sasniegšanu,  
Dienvidkurzemes  novada  pašvaldība plāno  iesniegt  projekta “Digitālo   prasmju  
nodrošināšana   Dienvidkurzemes   novada  pašvaldības izglītības iestādēs” pieteikumu 
pirmajai atlases kārtai.  

Projekta mērķis  ir nodrošinātportatīvās  datortehnikas pieejamību izglītojamiem 
no sociāli neaizsargātām grupām,  kuri mācās vispārējās  pamata  un vidējās izglītības 
programmās,  speciālās  izglītības  programmās,  profesionālās  pamatizglītības 
programmās,  profesionālās  vidējās  izglītības  programmās,     ko   īsteno  pēc 
pamatizglītības apguves,  un arodizglītības  programmās, ko īsteno pēc pamatizglītības 
apguves, un kuri atbilst vismaz vienam statusam:   

 - ārpusģimenesaprūpē  esoši izglītojamie  
 - izglītojamie  no  valsts sociālāsaprūpes  centriem, pašvaldību  un privātpersonu 

dibinātām bērnu aprūpes institūcijām, izglītojamie audžuģimenēs un aizbildnībā esošie 
izglītojamie; 

- izglītojamie no trūcīgām mājsaimniecībām; 
- izglītojamie no maznodrošinātām mājsaimniecībām; 
- izglītojamie    ar  invaliditāti    un  izglītojamie,    kuriem     ir  pedagoģiski 

medicīniskās  komisijas  atzinums  vai  kuriem  veikts  pedagoģiskais  vai  psiholoģiskais 
izvērtējums un sniegts atzinums, kur rekomendēts piešķirt un izmantot datortehniku; 

- izglītojamie no daudzbērnuģimenēm; 
- izglītojamie no viena vecāka ģimenēm; 
- citi  izglītojamie,    kurus  sadarbības    partneris  definējis kā sociāli neaizsargātos 

investīcijas atbalsta saņemšanai. 
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Virzīt tālākai izskatīšanai domes sēdē darba kārtības 
jautājumu "Par projekta “Digitālo prasmju 
nodrošināšana Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības izglītības iestādēs” Latvijas 
Atveseļošanas un noturības mehānisma plāna otrās 
komponentes „Digitālā transformācija” pieteikuma 
iesniegšanu pirmajā atlases kārtā". 

 
 

9.§ 
“Par ēdināšanas izmaksu apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādēs 2023./2024. mācību gadam” 

Ziņo Gints Brumbergs 

Būtība - Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10.panta otrās daļas 2.punkta, d) 
apakšpunktu, 2012.gada 13.marta Ministru kabineta noteikumiem Nr.172  “Noteikumi 
par uztura normām izglītības iestāžu izglītojamiem, sociālās aprūpes un sociālās 
rehabilitācijas institūciju klientiem un ārstniecības iestāžu pacientiem”, pašvaldībai 
nepieciešams apstiprināt  vispārējās  izglītības  iestāžu  ēdināšanas  maksas  
pakalpojumu. 

 G.Brumbergs iepazīstina komitejas locekļus ar sagatavoto lēmumprojektu un  
izsaka priekšlikumu, ka sakarā ar izejvielu sadārdzinājumu, paaugstināt iestāžu 
darbinieku ēdinašanas maksu no 2,15 EUR uz 2,30 EUR. 

 A.Radzevičs norāda, ka uz Finanšu komitejas sēdi nepieciešams sagatavot 
priekšlikumu, ka iestāžu darbiniekiem nosaka 2,30 EUR par porciju. 

 L.Tiļugs norāda, ka speciālās izglītības iestādēm no valsts paredzēts 3,08 EUR 
ēdināšanas pakalpojumu nodrošināšanai, bet pēc lēmumprojekta pielikumiem 
redzams, ka speciālā skolā to izmaksas ir 9,89 EUR, kur lai izglītības iestādes vadītājs 
iegūst trūkstošo finansējumu? 

 G.Brumbergs norāda, ka aprēķinot šo izglītības iestāžu ēdināšana pakalpojuma 
maksu, iespējams ierēķinātas gan produktu izmaksas, gan arī pārējās izmaksas 
(atalgojums, elektrība, kanalizācija, u.c.) būtu jānoskaidro pie atbildīgā speciālista, kā 
ticis veikts aprēķins. 
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Virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejā darba 
kārtības jautājumu "Par ēdināšanas izmaksu 
apstiprināšanu Dienvidkurzemes novada 
pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs 
2023./2024. mācību gadam" ar labojumiem. 

 
 
 
Izglītības un sporta komitejas priekšsēdētājs  Andrejs Radzevičs 
 
 
 
Komitejas sekretārs  Santa Ķūse 
 


